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1 Medlemskampagne: 

Det blev besluttet at koncentrere indsatsen for nye medlemmer i den gamle bydel, da fællesinteresserne 

her er størst.  

Svend udarbejder hvervefolder med vægt på bl.a forestående separatkloakering, og forhold omkring 

bevaringsplanen. Det forsøges om der kan etableres et oplysningsmøde i Nibe Hallen omkring kloakering i 

den gamle bydel med deltagelse af kloakforsyningen og indlæg ved Villy Kjær. 

Niels Erik tager kontakt til Kloak og Svend til Villy Kjær. Kjeld kontakter Nibe hallen. Dato 24/1-2019. Der 

kan i folderen oplyses om mødet og der annonceres op mod afholdelsen i Nibe Avis. 

2 Persondataforordning: 

Det blev beslutte at vi ikke i første omgang foretager ods yderligere i denne forbindelse. Vi er 

opmærksomme på problematikken og skulle tingene ændre sig tager vi det op igen.  

 3 Lokalplaner: 

Der var en udbredt opfattelse af at forholdene indenfor bevaringsplanens område forvaltes lemfældigt. Der 

er mange eksempler på at reglerne ikke er fulgt og derfor skal det forsøges at få et møde i stand med 

ansvarlig rådmand Hans Henrik Henriksen. Målet hermed er at få øget fokus på de arbejder der udføres 

indenfor bevaringsplanens område så det sikres at reglerne følges og at der således er ens retningslinier for 

alle bygherrer - stor som lille. 

Kjeld tager kontakt til Hans Henrik Henriksen og forsøger at få et møde istand. 

4 Generalforsamling: 

Dato for afholdelse af generalforsamling blev fastsat til onsdag den 27/3—2019 

5 Næste bestyrelsesmøde: 

Onsdag den 28/11 hos Alex, eventyrbakken 35 

 

Ref. Ved Niels Erik smith   


